



親愛的家長：

六月份活動及假期安排提示

以下為六月份學校的活動及假期安排提示，懇請垂注：

日期	事項	備註
6-6-2017 (星期二)	畢業禮綵排 (地點：筲箕灣愛秩序灣社區會堂)	高班學生及低班表演生必須出席，詳情參閱通告。 其他低班、幼兒班學生休課一天
13-6-2017 (星期二)	第 72 屆畢業典禮 (地點：荃灣大會堂)	高班學生及低班表演生必須出席，詳情參閱通告。 其他低班、幼兒班學生休課一天
19-6-2017 (星期一)	上午低班學生出外參觀學習	詳情參閱通告
20-6-2017 (星期二)	下午低班學生出外參觀學習	詳情參閱通告
30-6-2017 (星期五)	金鋒隊畢業禮及銀鋒隊結業禮 【校內舉行】	詳情參閱通告

寶血幼稚園啓

二零一七年五月二十九日



All Parents
File: Aa-16-046
May 29, 2017

Dear Parents,

June Activities & Holidays Reminder Notice

This is a reminder of the activities and holidays that will be held in June. Details are as follows:

Date	Event	Remarks
June 6, 2017 (Tue.)	Graduation Ceremony Rehearsal at Aldrich Bay Community Hall	K3 students and only K2 students performing in the Graduation Ceremony will participate. Please read alternative notice for details. * No school for K1 & K2 students
June 13, 2017 (Tue.)	The 72 nd Anniversary of the Graduation Ceremony at Tsuen Wan Town Hall	K3 students and only K2 students performing in the Graduation Ceremony will participate. Please read alternative notice for details. * No school for K1 & K2 students
June 19, 2017 (Mon.)	K2 morning session students site visit activities	Please read alternative notice for further details.
June 20, 2017 (Tue.)	K2 afternoon session students site visit activities	Please read alternative notice for further details.
June 30, 2017 (Fri.)	Graduation Ceremony for Golden and Silver Bees (in-school activity)	Please read alternative notice for further details.

Precious Blood Kindergarten